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英语作文感谢范文带翻译 第一篇没有阳光，就没有日子的温暖；没有雨露，就没有五谷丰登；没有水源，就没有生命；没有父母，就没有我们自己。滴水之恩，涌泉相报。关爱父母，使我们的责任。Without sunshine, there would be...
英语作文感谢范文带翻译 第一篇
没有阳光，就没有日子的温暖；没有雨露，就没有五谷丰登；没有水源，就没有生命；没有父母，就没有我们自己。滴水之恩，涌泉相报。关爱父母，使我们的责任。
Without sunshine, there would be no warmth of days; without rain and dew, there would be no harvest; without water, there would be no life; without parents, there would be no ourselves. Every drop of water is rewarded by a spring. Caring for our parents makes us responsible.
母爱，犹如波澜壮阔的大海，一望无垠的蓝天，辽阔的草原，葱郁的森林。翻滚着，蔓延着，生长着，蓬勃着，像历史的长河奔腾喧涌，永不停息，
Mothers love is like the magnificent sea, the boundless blue sky, the vast grassland and the lush forest. Rolling, spreading, growing and flourishing, like the long river of history, surging and surging, never stopping,
父母是弓，儿女是箭，为了把箭射得更远些，弓更弯了。
Parents are bows, children are arrows. In order to shoot farther, the bows are more curved.
你的前半生我无法参与，你的后半生我奉陪到底。
I cant participate in the first half of your life. I will accompany you in the second half of your life.
英语作文感谢范文带翻译 第二篇
Last week, my elder sister gave birth to a baby girl. I was so happy for our family joining one more member. I helped my sister to look after the baby. She was so small but looked old, and I laughed. This girl cried now and then. I had no idea what to do. When she peed, I had to change her clothes. Raising a baby is not easy. My mother has two daughters. It must be really hard for her, especially me, I was so naughty when I was one year old. Being a mother is a big decision, asit means to sacrifice a lot. I am so thankful to my mother. She is a good mother.
上周，我姐姐生了一个女儿，我很高兴我们家有了新成员。我帮着姐姐一起照顾小女孩。她很小个，但是看起来却有点点显老，为此，我笑了。小孩时不时的哭，我都不知道要怎么办。她尿裤子了我就得给她换衣服。养育一个孩子真是太不容易了。我妈妈有两个女儿，她肯定很辛苦，尤其是我，我一岁的时候是很淘气的。成为母亲真的是一个重大的决定，这意味着要牺牲很多。我很感谢我的母亲，她是一位好妈妈。
英语作文感谢范文带翻译 第三篇
我知道，父母是如同我们的手足一样帮助我们，在我们失落的时候，鼓励我们。这让我想起了那件事。
I know that parents are like our hands and feet to help us and encourage us when we are lost. It reminds me of that.
在我考试考了60多分的时候，我失落的回家，我以为要被挨骂，可是，当我回到家的时候，妈妈看了那张卷子说：孩子，没关系！我知道你永远是最棒的！，这便是父母，父母是无条件并且永远相信你的人，永远背后支持并且鼓励我们的人。
When I got more than 60 points in the exam, I went home lost. I thought I would be scolded. But when I got home, my mother looked at the paper and said, its OK, kid! I know youll always be the best! This is the parents. They are the people who believe in you unconditionally and always support and encourage us.
爸爸妈妈，我想说对你说：谢谢您们的支持我才能走到今天
Mom and Dad, I want to say to you: Thank you for your support, I can go to today
英语作文感谢范文带翻译 第四篇
Dear staff， I am writing to show my sincere gratitude for all of you. Now that I amhome and on my own again I feel extremely happy. During the time I lived at the Rehabilitation center and was under your tender care, I promised myself I would write a letter of thanks as soon as I was able. Abundant thanks to each one of you for your patience, expertise and genuine concern. It was you who helped me believe in myself and gave me assurance that I could walk again. I would never forget each word you said to me and the things you have done to me. Forgive me for the times I lashed out at you in frustration and thank you for understanding and remaining firm with me. Never stop your beautiful way of working with people. Your help really means a lot to me and anyone who in trouble as well.
Affectionately,
Li Ming.
亲爱的全体工作人员：
我写这封信是为了表达我对你们的真诚感谢。现在我又可以一个人在家了，我真的非常高兴。我在康复中心接受你们的关照时，就已经决心只要一有时间就给你们写感谢信了。对于你们每个人的耐心、专业精神和关心我表示深深地感谢。是你们使我相信自己能够站着走路。你们说的每一句话、做过的每一件事我都不会忘记。请原谅我在受挫时对你们大发脾气，谢谢你们的理解和对我的严格要求。继续你们美丽的事业吧。你们的帮助对于我和其他需要帮助的人来说有着非常重要的意义。
你们的朋友：
英语作文感谢范文带翻译 第五篇
这两天生病了。爸爸妈妈特别辛苦，他们没办法上班，我难受的时候，妈妈不停的摸我的额头，我就感觉舒服一点，爸爸不停给我量体温，爸爸妈妈我爱你们。
These two were born ill. Mom and dad are very hard. They cant go to work. When I feel sick, mom keeps touching my forehead. I feel better. Dad keeps taking my temperature. Mom and Dad love you.
我的.好朋友王静宜，朱承启，张雨涵希望我快点好起来，樊博飞的妈妈发来短信，说傅一忞咳嗽好点没，我就想起来合唱兴趣班老师教的《感恩的心》那首歌，我很感恩
My good friends Wang Jingyi, Zhu Chengqi and Zhang Yuhan want me to get better soon. Fan Bofeis mother sent a text message saying that Fu Yizhen coughed better. I thought of singing the song grateful heart taught by the teacher of the interest class. I am very grateful
英语作文感谢范文带翻译 第六篇
dear john：
i am writing to thank you for looking after me after that unfortunate accident the other day, when i was knocked off my bike by a it had not been for your assistance in giving me first aid and taking me to a nearby hospital, i fear that the consequences might have been much more serious.
abundant thanks to each one of you for your patience, expertise and genuine was you who helped me believe in myself and gave me assurance that i could walk would never forget each word you said to me and the things you have done to me for the times i lashed out at you in frustration and thank you for understanding and remaining firm with me.
never stop your beautiful way of working with help really means a lot to me and anyone who in trouble as well.
affectionately
wang fang
亲爱的约翰：
我写信是为了感谢你在前几天那次不幸的事故后照顾我，当时我被一辆出租车从自行车上撞倒。如果不是你帮我急救并把我送到附近的医院，我担心后果可能会严重得多。
非常感谢各位的耐心、专业知识和真诚的关心。是你帮助我相信了自己，并向我保证我可以再次行走。我永远不会忘记你对我说的每一句话和你对我做的每一件事。原谅我在挫折中对你猛烈抨击，感谢你的理解和对我的坚定。
永远不要停止你与人共事的美好方式。你的帮助对我和任何有困难的人来说都意义重大。
英语作文感谢范文带翻译 第七篇
one sunday afternoon when i was learning to ride my bike, i fell down and hurt my arms badly. as soon as my parents heard this, they took me to the hospital at once.
during my stay in bed, they took good care of me and cheered me up. meanwhile, they helped me with my lessons. with their help, i caught up with my classmates. now i\'ll try my best to study well to repay my parents.
一个星期天下午，当我学习骑自行车时，我摔倒了，胳膊严重受伤。爸妈一听，立马带我去了医院。
我卧床的时候，他们很照顾我，给我打气。同时，他们帮助我上课。在他们的帮助下，我赶上了我的同学。现在我会努力学习，回报父母。
英语作文感谢范文带翻译 第八篇
When I was a child,you tought me how to speak,how to learn,and most important you tought me how to be a human heing .now I can\'t find any proper word to appreciate your bringing me love is always so strong,so powerful .When I do something right or wrong,your voice is arround me.
You tought me how to respect others and how to hononr myself .Dad，you have told me everyone on the earth is everything you come upon at heart.
I think when I have my own child,I will follow your way to teach it .Make it a good \'t worry me so much though I know I\'m only a child in your eyes .but I\'m grown-up.
Finaly,let me say love you again.
当我还是个孩子的时候，你教会了我如何说话，如何学习，最重要的是你教会了我如何成为一个人的他。现在我找不到任何合适的词来感谢你带我。你的爱总是那么强烈，所以强大。当我做对还是错，你的声音是我周围。
你教会了我如何尊重别人，如何hononr自己。爸爸，你告诉我地球上每个人都是平等的。爱你临到心里的一切。
我想当我有自己的孩子的时候，我将跟随你的教学方式。使它成为一个良好的性格。别担心我虽然我知道在你眼中我只是一个孩子。但是我成熟。
终于，让我再次说爱你。
英语作文感谢范文带翻译 第九篇
Dear Aunt Mary,
What a beautiful Christmas gift you sent me! A fitted bag is something I’ve wanted for a long time, but could never get for myself.
Thank you so much, Aunt Mary, I’ll have the bag for years and years, and I’ll think of you with gratitude and affection every time I use it.
Lovingly yours,
Ruth
[译文]
亲爱的玛丽姑姑：
这是一件多么漂亮的圣诞节礼品啊!一只非常合适的提包，是我一直想买但又不可能买到的提包。
非常感谢您，玛丽姑姑!这只提包我要一直用下去。我想, 每当用到它时，我就会产生对您的感激和热爱之情。
您亲爱的
英语作文感谢范文带翻译 第十篇
人生中有太多的纷纷扰扰，是是非非。也有许多的你不如意，但只要你怀着一颗感恩的心，就会觉得生活很美好。
There are too many troubles in life, right and wrong. There are a lot of you unhappy, but as long as you have a grateful heart, you will feel that life is very good.
感恩的心，感谢父母，给我们生命。感恩的心，感谢老师，给我们知识。感恩的心，感谢自然，给我们一个美丽家园。
Grateful heart, thank parents, give us life. Grateful heart, thank teachers, give us knowledge. Grateful heart, thank nature, give us a beautiful home.
知足者长乐，这就是感恩的重要条件。
It is an important condition for gratitude that contented people are always happy.
世间纵有万般心，而感恩的心最为可贵。
Although there are all kinds of hearts in the world, the heart of gratitude is the most valuable.
我们要先学感恩，再学做人。
We should learn to be grateful before we learn to be human.
英语作文感谢范文带翻译 第十一篇
Dear mother ：
I am writing to express my deepest thanks to you in Motherxxxs Day, dear mother ,you devote all of your energy and blood to our .you do not have any complaint about my brother and love our though various different approaches such as study ,work and life ,consquently ,our held on the belief that the mother is only lover .please accept our appreciate again
I hope that you have happiness everyday！
亲爱的妈妈：
亲爱的母亲，我写此信向您表达我最深切的谢意，您将您的全部精力和鲜血奉献给我们。
你不必对我弟弟和我。
你爱我们虽然不同的方法，如学习任何抱怨，工作和生活，因此，我一直认为母亲是唯一的爱人。
请接受我们的感谢了
我希望你每天都有幸福！
英语作文感谢范文带翻译 第十二篇
Dear Laura：
I was truly enraptured beyond expression to receive your flowers which turned our living room into a considerate and wonderful of you to remember my just couldn\'t have selected anything I had have liked more！ You have a positive genius for selecting the right gift！
The four years I spent with you at the college have been the pleasantest period in my will cherish this memory nice it would be to see you again.
You have been more than kind, and I won\'t ever forget love and deepest gratitude, now and always！
Sincerely yours,
Jane
亲爱的xxx,
我是真正的狂喜的无法表达能收到你的鲜花,把我们的客厅变成一个花园。太贴心和奇妙的你还记得我的生日。你就不能选择任何我喜欢的！你有一个积极的天赋选择合适的礼物！
四年我和你一起度过在大学一直在我的生活中最令人愉快的时期。我将珍惜这永远的记忆。太棒了，再次见到你。
你有多善良,而且我永远不会忘记它。我的爱，最深的谢意,现在和永远！
谨致问候,
英语作文感谢范文带翻译 第十三篇
I consider my parents as the most important people in my life. This is not because they’re wealthy or famous. Rather, what I value about most is the care and love they show to me.
My parents might work hard, but they’re always there for me. Whenever I get into trouble and desperately need a hand, they come over first to support me and encourage me. I grew up with their constant care and love. While they’re getting older with grey hair and wrinkles, they never lose dignity in both life and jobs.
From my parents, I have learned that one person can really make a difference. I’ll never forget their care and love. Gratefulness brings a great fullness to life. I wish they could always be happy and healthy. It is high time we expressed our gratitude to people we cherish!
我认为我的父母是我生命中最重要的人。这并不是因为他们有钱或有名的。相反,我最珍惜的是他们给我的关心和爱。
我父母虽然努力工作，但他们总是陪在我身边。每当我陷入困境，迫切需要帮助时。他们是第一个支持我、鼓励我的人。我在他们不断的爱和照顾中长大。当他们变老而且出现白发和皱纹时，他们也永远不会失去生活和工作的尊严。
你从我的父母身上，我知道一个人真的可以有所作为。我永远也不会忘记他们的关怀和爱。感谢使生活带来了的充实。我希望他们能永远幸福和健康。是时候我们要向我们珍惜的人表达我们的谢意了!
英语作文感谢范文带翻译 第十四篇
I am writing this to express my sincere gratitude to your is very nice of you to pay a visit when I stayed in hospital,I felt warm and relieved when I saw attribute my quick recovery to your wish to keep our friendship forever!
Thanks again and take care!
Yours,
亲爱的,
我写这篇文章来表达我真诚的感谢你的好意。很高兴你访问我住在医院的时候,当我看到你我感到温暖和欣慰。我属性快速恢复你的关心。我希望永远保持我们的友谊!
再次感谢和照顾!
你的,
英语作文感谢范文带翻译 第十五篇
Dear Prof。 Herthwell，
亲爱的Herthwell教授：
Many thanks for your kind hospitality and the honor you showed me during our delegation’s recent visit to your university。 It was nice of you to introduce me to so many famous professors and celebrated scholars at your university。 We had a safe and sound trip home。 Now we have resumed our work。
十分感谢你的盛情款待，以及在你在我们的代表团最近访问你的大学时对我们的尊敬。多谢你把我介绍给那么多您大学里的知名教授和著名的学者。我们已经平安愉悦得回到家了。此刻，我们继续我们的工作了。
Meanwhile， I hope you will someday pay a short visit to our university and give us some lectures on “Modern Western Economics”。
同时，我期望有一天你能够对我校进行一个短暂的访问并给我们开一些关于“现代西方经济学”的讲座。
Please have no hesitation in writing to me if you want me to do something for you in China。
如果你要我为你在中国做些事情，请不要犹豫，写信给我。
Best wishes，
Li Dong
最好的祝愿
英语作文感谢范文带翻译 第十六篇
父母是一棵树，保护我们成长；父母是一把伞，为我们遮风挡雨，他们每天都辛辛苦苦的为我们工作，我们却不懂的他们的劳动成果。
Parents are a tree to protect our growth; parents are an umbrella to protect us from the wind and rain. They work hard for us every day, but we dont understand the fruits of their work.
有一次，妈妈刚收拾完屋子，就在做饭时，我和弟弟有把家弄乱了，妈妈看见了，说：我刚收拾完屋子，不到半小时，你看看你们给弄成什么样子了，我每天收拾屋子累死了，你们不帮我就算了，还给我找事，现在你给我收拾干净。我听了，啊！了一声，但是没办法，我只好照做了。我又是墩地，又时擦桌子，把我累得腰酸背痛。突然我觉得妈妈经常干家务，却不说一句累，而我却做了这一次，就这么累了，妈妈肯定很不容易。
Once, just after my mother cleaned the house, when we were cooking, my brother and I messed up the house. My mother saw it and said, I just cleaned the house. In less than half an hour, you can see what youve done. Im tired of cleaning the house every day. If you dont help me, you can do something for me. Now you can clean it up for me. I heard, ah! Once, but I couldnt help it, so I had to do it. I am a mound of ground again, wipe table again, make my back ache from exhaustion. Suddenly I think my mother often does housework, but Im tired without saying a word, but I did it this time, so tired, my mother must be very difficult.
爸爸妈妈，感谢你把我们养大，为了我们一家，辛辛苦苦的挣钱，让我们生活得更好，以后，我会好好学习，报答你们的养育之恩。
Mom and Dad, thank you for raising us. Ill work hard to earn money for our family and make our life better. In the future, Ill study hard and repay your kindness in raising.
英语作文感谢范文带翻译 第十七篇
dear david (name of your friends)：
many thanks to you for inviting me to your spent a sweet night there with you,your family and friends.
your family members were very nice and really made me feel remember me to your had prepared a fancy enjoyed that very also your daughter dances very her i foresee a promising dancer in the future.
your friends were all easy-going and your must keep a harmonious and friendly atmosphere in your office.
thanks again for your invitaion, your hospitality, your family, your friends, your vodka and all the fancy memory you brought to me.
亲爱的大卫（你朋友的名字）：
非常感谢你邀请我参加你的聚会。我和你、你的家人和朋友在那里度过了一个甜蜜的夜晚。
你的家人都很好，住在医院里。你真的让我有家的感觉。请代我向你妻子问好。她准备了一顿精美的饭菜。我非常喜欢。还有你的女儿西西。她跳舞跳得很好。从她身上我预见到未来会有一位很有前途的舞蹈演员。
你的朋友都很随和可爱。尤其是你的同事。你必须在办公室里保持和谐友好的气氛。
再次感谢您的邀请、热情款待、家人、朋友、伏特加以及您带给我的美好回忆。
英语作文感谢范文带翻译 第十八篇
dear ：
week the help and advice you gave her, and the introductions you arranged for her, have resulted in a number of very useful should like you to know how grateful i am for all you have done to make them possible.
i realized the value of time to a busy person like you, and this makes me all the more appreciative of the time you so generously gave her.
敬爱的史密斯先生：
我写此信是想告诉您我是多么感激您在我的同事，女士上周访问贵公司时给与她的热情款待。
您给与她的协助和宝贵建议，以及对她安排的情况介绍，使她得以举行几次十分有成效的会议。
这一切都得益于您才得以办成，我对此感激不尽。
我深知时间对于像您这样忙的人是多么宝贵，而您如此慷慨地拿出时间接待她，我尤为感激。
英语作文感谢范文带翻译 第十九篇
Mother\'s Day Mother’s Day is a holiday when children honor their mothers with cards, gifts and flowers. In many countries, such as Denmark, Finland, Italy, Turkey, Australia and the US, people cel lebrate Mother’s Day on the second Sunday in May while many other countries of the world celebrate their own Mother’s day at different times through out the year.
One of the best ways to celebrate Mother’s Day is to give your mom the day off. Let her relax with the rest of the family doing all the housework. Usually, dad and the kids will let mom sleep late that morning as they go into the kitchen to prepare her favourite breakfast. Never forget to place a vase with a single flower on the table beside the food. The kids can pick up the flower from the garden or buy one from the shop. Arrange everything nicely before mom wakes up. Some families will carry the food and mom’s favourite sections from the newspaper to her bedroom so that mom can have breakfast in bed. Presents and cards from the kids can be handed to mom by themselves or just placed on the dining table.
After breakfast, go anywhere mom likes to go. Shopping, swim or going on a picnic in the garden. Make a special Mother’s Day dinner or take mom out for a great meal in a famous restaurant she loves most.
Anyway ,let mom enjoy the whole day and feel your love, and then the Mother’s Day can be a good one. As Mother’s Day is around the corner, it’s time to take actions!
母亲节是一个节日，孩子们用卡片、礼物和鲜花来纪念他们的母亲。在许多国家，如丹麦、芬兰、意大利、土耳其、澳大利亚和美国，人们在五月的第二个星期天庆祝母亲节，而世界上许多其他国家则在不同的时间庆祝自己的母亲节。
庆祝母亲节的最好方法之一就是给你妈妈放一天假，让她和家里的其他人一起做家务。通常，爸爸和孩子们会让妈妈睡得很晚，因为他们会去厨房准备她最喜欢的早餐。不要忘记在食物旁边的桌子上放一个花瓶。孩子们可以从花园里摘花，也可以从商店买花。在妈妈醒来之前安排好一切。一些家庭会把食物和妈妈最喜欢的部分从报纸搬到她的卧室，这样妈妈就可以在床上吃早餐了。孩子们的礼物和卡片可以自己交给妈妈，也可以放在餐桌上。
早餐后，去任何妈妈喜欢去的地方。购物、游泳或在花园里野餐。做一个特别的母亲节晚餐，或者带妈妈出去吃一顿她最喜欢的餐厅的大餐。
不管怎样，让妈妈享受一整天，感受一下你的爱，然后母亲节就会是一个美好的一天。母亲节即将来临，是时候采取行动了!
英语作文感谢范文带翻译 第二十篇
Dear teacher：
I am writing to you to express my thanks for your help in learning English and speaking English.
During these days in your class, I have learned much from you and it is very helpful to , you let me know what is the west thinking pattern—straight thinking , I think, it is very important to understand the west’s you know, this can help me with my examination and interaction with , I have got enough confidence in speaking in English from your class and it took me a long time to gain this , I always express my ideas in English as possible as I ’s great to do last not the least, I find that learning English is not an boring thing as before and I’m interested in studying English which was just a necessary task to pass , listening or speaking all become interesting and I really enjoy it.
Above all, I want to say thanks again to thank you for your time.
亲爱的老师, 我写信给你是为了表达我对你学习英语和说英语的帮助。 在你们班的这些日子里，我从你们那里学到了很多东西，这对我很有帮助。首先，你让我知道什么是西方思维模式的思维模式。我认为，理解西方的思想是非常重要的。如你所知，这有助于我的考试和与外国人的交流。其次，我有足够的信心在课堂上用英语发言，我花了很长时间才获得这种自信。现在，我总是表达我的想法。
英语作文感谢范文带翻译 第二十一篇
Dear (Bosss Name)，
I appreciated the opportunity to meet with you yesterday about the position of (job title) with (Company Name)。
I really enjoyed meeting with members of the office and learning about the job。 The entire team certainly seem to be highly skilled and motivated and the work itself seems as rewarding as it is challenging。 From our discussion，I gained a strong sense of (Company Name)s mitment to their clients and their employees。 I also enjoyed our discussion of my opportunities and future within the firm。
I feel strongly that I possess the qualities required as a (job title)。 I believe my education and experiences have prepared me well for a future with you。 I eagerly anticipate our next meeting。 Thank you for considering me for this opportunity。
Sincerely，
(Signature)
亲爱的
我很感激有机会在昨天与您见面(职位名称)(公司名称)。
我非常喜欢会见办公室和学习工作的成员。整个团队肯定似乎是高度熟练的动机和工作本身似乎是有益的，因为它是具有挑战性的。从我们的讨论中，我得到了强烈的(公司名称)承诺他们的客户和雇员。我也很喜欢我们的讨论我的机会和未来在公司内部。
我强烈地认为我具备作为一名(职务头衔)所需要的素质。我相信我的教育和经历使我和你的未来有了良好的发展。我急切地期待着下一次的会议。谢谢你考虑我这个机会。
真诚地，
(签名)
猜你感兴趣
英语作文感谢范文带翻译 第二十二篇
今天是三八妇女节。老师要我们学会感恩。回到家，我就给妈妈送礼物了。笫一件礼物是，洗脚。笫二件礼物是，送贺卡。给妈妈洗脚了，我帮洗完后，妈妈对我说：谢谢你。
Today is womens day. The teacher wants us to learn to be grateful. When I got home, I gave my mother a present. The first gift is to wash your feet. The second gift is a greeting card. After washing my feet for my mother, she said to me: Thank you.
我笫二件礼物也给妈妈，妈妈说：谢谢你。世界上的爱有很多，至少也要回一份感恩
My second gift was also for my mother, who said, xxxthank you.xxx. There is a lot of love in the world, at least a gratitude
英语作文感谢范文带翻译 第二十三篇
Thanksgiving parents, filial piety parents is the traditional virtues of the Chinese nation. The ancients cloud: xxxwho play inch grass heart, reported to the three inches across?xxx Parents give us life, gave us a good living environment...
They disregard the heat in the summer, summer gave us excellent condition, air conditioning, computer, mobile phone... We are watching TV, playing computer, but they in the sun, and hard to feed their families. Back their black, thin, more wrinkles, head of white hair more.
Autumn, collect food, after collect covered in ash, dirty. Rain to take us to learn, even if he had been rain, let\'s get wet in the rain. Beads of rain drops fall on your hair, drops to the face, in my heart.
It\'s snowing in the winter. We are in play in the snow, they worry that we fell down? Does it hurt? The frostbite? You need to wipe medicine? To take us to learn, large tracts of snow fall in the body, but looking at us happy smile...
Parents are so take care of us, we don\'t know returns, ungrateful. xxxWho made the heart-inch grass, at a three inch across?xxx At that time I didn\'t understand the meaning of this sentence.
孝顺父母感恩父母，是中华民族的传统美德。古人云：“谁演寸草心，报的三寸晖?”父母赐给了我们生命，赐给了我们良好的生活环境……
夏天他们不顾夏日的炎热，给了我们优异的条件——空调、电脑、手机……我们在看电视、玩电脑，可他们在太阳的照射下，辛苦的养家糊口。回来他们黑了、廋了，脸上的皱纹多了，头上的白发更多了。
秋天，收粮食，收完满身是灰，脏兮兮的。下雨送我们去学，哪怕自己被雨淋，也不愿让我们淋雨。头发上的雨珠滴滴落下来，滴到脸上，递到我的心田里。
冬天下雪了。我们在玩雪，他们担心我们摔倒了吗?疼吗?冻伤了吗?需要抹药吗?送我们去学，大片的雪花落在身上，看着我们却开心的笑了……
父母就是这样无怨无悔的照顾我们，我们却不知回报，不知感恩。“谁言寸草心，报得三寸晖?”这时我才懂这句话的意义。
英语作文感谢范文带翻译 第二十四篇
dear ：
i am writing this letter to thank you for your warm hospitality accorded to meyou for your interesting discussion with me which i have found very informative and the entire visit, my delegation and i were overwhelmed by the enthusiasm expressed by your business representatives on cooperation with ourwould be able to continue our interesting discussion on possible ways to expand our economic and trade cooperation.
i feel obliged to thank you once more, and i am looking forward to your earlyfaithfully.
yours li ming
尊敬的史密斯总统：
我写这封信是为了感谢您对我的热情款待，感谢您与我进行了有趣的讨论，我发现这些讨论内容丰富，非常有用。在整个访问期间，我国代表团和我国代表团对贵国企业代表对与我国合作所表现出的热情感到震惊。我们将能够继续就扩大我们经济和贸易合作的可能途径进行有趣的讨论。
我觉得有必要再次感谢你，我满怀信心地期待着你的早日到来
你的李明
英语作文感谢范文带翻译 第二十五篇
My dearest Mother,
The mother‘s day is coming and I would like to say xxxHappy mother‘s dayxxx in this letter. I love you and thank you so much for everything you did for me. This day, I will stay away and can‘t give you my appreciation at home. I know I will watch myself, so don‘t worry about me. I am doing very well on my study. My schoolmates and teachers are all very nice. Though I can‘t be at home, I hope you have a wonderful mother‘s day. Love,
Your son
我最亲爱的妈妈,
母亲节快到了,我想说“母亲节快乐”这封信。我爱你,感谢你为我做的一切。这一天,我将离开,在家不能给你我的谢意。我知道我将关注自己,所以不要担心我。我在我的研究做得很好。我的同学和老师都很好。虽然我不能在家里,我希望你有一个美好的母亲节。爱,
你的儿子
英语作文感谢范文带翻译 第二十六篇
Dear Ms. Li Li,
Mr. Carter and I have been displaying your Christmas gift with great pleasure and pride.
The cups with saucers are exquisite—and we think it was wonderful of you to remember that collecting china is our hobby.
Many thanks to you for your thoughtful and generous gift, and our best wishes to you for the New Year!
Sincerely yours,
Mrs. Carter
[译文]
亲爱的李丽女士：
卡特先生和我以极其愉快和骄傲的心情展示着您送给我们的圣诞礼品。
这套带茶托的茶杯精致极了。承蒙您把我们搜集瓷器的爱好放在心上，真是太好了。
感谢您送给我们这套考虑周到的贵重礼品，并向您致以新年最美好的祝愿。
您真挚的
卡特夫人
英语作文感谢范文带翻译 第二十七篇
现在是北京时间12点整，为了说声：父亲节快乐。我特意熬到了12点，就是为了给父亲说一声——节日快乐。希望我是第一个说的。
It\'s 12 o\'clock Beijing time. Happy father\'s day. I stayed up to 12 o\'clock to say happy holidays to my father. I hope I was the first to say that.
6月19日是父亲节，在这里我要给全天下的父亲说一声：节日快乐，谢谢你们!
June 19 is father\'s day. Here I\'d like to say to my father all over the world: happy holiday, thank you!
谢谢你们每天都叫我们起床;谢谢你们每天都给我们补习功课;谢谢你们每天都给我们做饭;谢谢你们每天都送我们上学。
Thank you for waking us up every day; thank you for tutoring us every day; thank you for cooking for us every day; thank you for sending us to school every day.
最后说一声：谢谢!
Finally, thank you!
英语作文感谢范文带翻译 第二十八篇
Dear David
I am writing this letter is to want to thank you for giving me guidance.
When I arrived in the city is my a complete stranger. Once again, I don\'t know the road in the heart of the city streets, completely lost, although I stopped to ask somebody else from time to time, also was not used. As you know, it is the first time I came to the big city.
I bought a guide, but there are still many problems when turning in city. Streets and shops let me very confused, so I prefer to stay indoors. Is your precious help let I can walk in the city, and won\'t get lost. Now, I began to know how to take tram or bus. Yesterday my classmates and I go to downtown to buy stationery.
A few more days of school. Next week I will come to see you, tell you my situation.
your
Linda
亲爱的David
我写这封信是想谢谢你给我的指导。
我到达这座城市的时候是我一个完全的陌生人。又一次我在市中心的街上不知道路，完全迷失了，虽然我时不时地停下来向人家问路，也没有用。正如你所知，那是我第一次来到这座大城市。
我买了一本指南，但是在城市里面转的时候仍然有很多问题。街道和商店让我非常迷惑，以至于我宁愿待在室内。是你的珍贵的帮助让我能够在城市里行走，而不会迷路。现在我开始知道怎样坐电车或者公交车。昨天我和同学去市中心买了文具。
再过几天就开学了。下周我会来看你，告诉你我的情况。
Linda
英语作文感谢范文带翻译 第二十九篇
dear (boss name)：
i appreciated the opportunity to meet with you yesterday about the positioni really enjoyed meeting with members of the office and learning about entire team certainly seem to be highly skilled and motivated and the work itself seems as rewarding as it is our discussion, i gained a strongenjoyed our discussion of my opportunities and future within the feel strongly that i possess the qualities required as a (job title).i believe my education and experiences have prepared me well for a future with anticipate our next you for considering me for thisopportunity.
sincerely
(signature)
亲爱的（老板姓名）：
我很感激昨天有机会与你会面，了解你的工作。我非常喜欢与办公室的成员会面，了解这份工作。整个团队似乎都很有技巧，积极性很高，工作效率也很高。
它本身似乎既有价值又有挑战性。从我们的讨论中，我得到了强烈的支持。
很高兴我们讨论了我在公司的机会和未来。我强烈地感到我具备（职位）所需的素质。我相信我的教育和经历为我将来与你们在一起做好了准备。我热切期待我们的下次会议。谢谢你考虑给我这个机会。
真诚地
（签名）
英语作文感谢范文带翻译 第三十篇
Last week our music teacher taught us a song, named Indebted Heart. Through it I know that we should live with a thankful heart. At that time, I think of my parents. I think they are the first people I should thank. It’s them who give me life. It’s them who give me home. It’s them who bring me up. It’s them who look after me. It’s them who teach me knowledge and live happily. I should thank my parents giving me so much. Maybe I should think how to pay back the love my parents give me. But now I think the best way to be appreciated of my parents is to study well and then being a useful person to the society when I grow up.
上周我们的音乐老师教了我们一首歌，叫感谢的心。通过这首歌我知道我们应该怀着一颗感谢的心去生活。在那时，我想起了我的父母。我认为他们是我最应该感谢的人。是他们给了我生命。是他们给我一个家。是他们抚养我长大。是他们在照顾我。是他们教给我知识，给了我幸福快乐的生活。我要感谢我的父母给了我这么多。也许我应该考虑如何回报父母给我的一切。但现在我觉得感谢我父母的最好的方法就是好好学习，长大后做一个对社会有用的人。
英语作文感谢范文带翻译 第三十一篇
今日是感恩节，想到妈妈平日的辛劳，我决定帮妈妈拖一次地.
我高兴地拿起拖把，哼着小曲，左拖拖右拖拖，乱拖一气，就连刚拖过的地方也被自我的脚弄脏了，妈妈见我这样儿，语重心长地说：xxx儿子！一屋不扫，何以扫天下？xxx听了妈妈这样一说，我惭愧地低下了头，心里暗下决心：我必须能做好的！我按照妈妈的要求拖了一遍又一遍，细致检查了每一个地方，不放过任何一个死角.等地干了以后，我一看，哇！地上一尘不染，看到自我的劳动成果，刚才的辛劳早已完全抛到九霄云外去了.
妈妈意味深长地说：xxx一份耕耘，一份收获.相信你以后会做得更好！xxx
Today is Thanksgiving Day，thinking of mom\'s daily hard work，I decided to help my mother to tow the land.
I happily picked up the mop，humming a ditty，left drag drag right drag drag，drag in，even just drag the place is dirty with your feet，mother see me so son，to longly say: xxxson! Why do you sweep the world without a house?xxx After listening to my mother\'s words，I bowed my head in shame and determined that I could do it well! I followed my mother\'s request over and over again，checking every place，and not letting go of any dead corners. After the dry，I see，wow! The ground was spotless and saw the fruits of their labor. The hard work had been pletely forgotten.
My mother said meaningfully，xxxno pain，no gain. Believe you will do better in the future!xxx
英语作文感谢范文带翻译 第三十二篇
十七世纪初，英国清xxx为躲避迫害，乘着一艘名叫“五月花号”的木质帆船，逃到了北美洲。
At the beginning of the 17th century, in order to avoid persecution, the British Puritans fled to North America in a wooden sailing boat called the Mayflower.
他们来到美洲后的第一个冬天，许多人死于饥饿和疾病，经过一个冬天，只有50多人幸存下来。幸亏得到了慷慨的印第安酋长的帮助，他们学会了饲养火鸡、种植各种各样的农作物、打猎的本领……
In the first winter after they came to America, many people died of hunger and disease. After a winter, only more than 50 people survived. Thanks to the generous help of Indian chiefs, they learned how to raise turkeys, grow all kinds of crops and hunt
这一年，天公作美，风调雨顺，再加上印第安人的指导和帮助，移民们获得了大丰收，终于闯过了生活的难关，过上了安定、富裕的日子，这一年秋天举行了感谢上帝眷顾的盛典，这就是历的第一个感恩节。
In this year, with the guidance and help of the Indians, the immigrants got a good harvest, finally broke through the difficulties of life and lived a stable and wealthy life. In the autumn of this year, there was a grand ceremony to thank God for his care, which was the first Thanksgiving.
在感恩节，衷心地祝福你们。
At Thanksgiving, I sincerely wish you all the best.
英语作文感谢范文带翻译 第三十三篇
一天，我和姑姑一起去小商品逛街。
One day, my aunt and I went shopping together.
在小商品逛了半小时后，姑姑精挑细选帮我买了一条粉红色的裤子，上面印着许许多多精美的图案，我非常喜欢。我对姑姑说：谢谢您，您对我真好！等我长大了也会孝敬您。姑姑说：你真懂事。
After shopping for half an hour, my aunt carefully selected and bought me a pair of pink pants with many exquisite patterns printed on them, which I like very much. I said to my aunt, thank you. You are very kind to me! When I grow up, I will also honor you. You are very sensible, said the aunt
后来，我们就开车回家了
Later, we drove home
英语作文感谢范文带翻译 第三十四篇
Dear ：
It is my great pleasure to show my hearty thanks to you for your hospitality andcourtesy to me during my stay in i only wanted to call on you and gave my father’s regards to you, as ithad been three years since you and he last saw each you insisted that i stayin your house during my visit in london and took good care of my life as if i were afamily member of you instead of the daughter of one of your really added greatly to my convenience and pleasure of the whole you again for your kindness and i hope that i will have the opportunity to return your charming hospitality.
Wu ting
亲爱的罗杰斯先生：
我很高兴向你表示衷心的感谢，感谢你在我逗留伦敦期间对我的款待和礼貌。起初我只想拜访你，向你转达我父亲的问候，因为你和他上次见面已经三年了。但你坚持我在伦敦访问期间住在你家里，好好照顾我的生活，就好像我是你的家庭成员，而不是你朋友的女儿一样。你真的大大增加了我整个旅行的方便和乐趣。再次感谢您的好意，我希望有机会回报您的盛情款待。
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